
 

Forslag til generalforsamlingen. 

Dansk Stabyhoun Klub skal have et forum for opdrættere og hanhunde-ejere. 

Dette forum skal bruges til udveksling af information, erfaring og idéer. 

Mindst en person fra bestyrelsen skal være præsenteret i dette forum. 

Beslutninger skal tages i bestyrelsen.  

Avlsudvalg og international kontaktperson skal i dette forum orientere om sidste nyt. 

I klubbladet bringes referater af vigtige punkter fra dette forum, således at alle 

medlemmer holdes orienteret om nyt på opdrætter-fronten. 

 

Praktik bag forslaget: 

Bestyrelsen beslutter, hvor dette forum skal være – det kan f.eks. være en lukket 

gruppe på Facebook eller e-mail korrespondance. Og måske vil det være en god idé, 

hvis det kombineres for muligheden for on-line web-møder ved behov.  

 

Argumentation: 

Der sker mange spændende ting for opdræt i vores race og jeg finder det derfor 

vigtigt med et forum, hvor opdrættere og hanhunde-ejere har muligheden for at holde 

sig orienteret – men også bidrage med deres viden, erfaring, idéer og meninger. 
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